

# Special Community Bulletin



No 23/21

Saturday, 21 August 2021

Dear Parents,

## School Settings - face masks for children recommended.

Earlier today, the Victorian Premier announced the extension of community restrictions across the state of Victoria as a result of the increasing spread of COVID-19 within the community.

The Chief Health Officer made it very clear that the Delta variant of COVID-19 is increasingly spreading to children.

**25% of all infected persons in Victoria are children aged under 10 years.**

44% of cases are people aged under 20 years of age.

During this lockdown period we are required to provide onsite supervision for children of authorised workers, children with a disability and those children deemed to be vulnerable by the school.

We are currently providing supervision for 103 children all of whom meet one or more of the above criteria. This list of children is reviewed weekly to ensure that only eligible children are attending school during the lockdown period.

Today the Chief Health Officer announced that commencing Monday, **it is recommended that primary school children wear a face mask while indoors at school.** This recommendation is made out of an abundance of caution for your children's health and wellbeing. If a child can comfortably wear a face mask, then they should.

I must stress that it is not compulsory for children to wear a face mask at school, but we will support families with children currently attending for onsite supervision with this recommendation. Today I have sent a letter to families with further advice about preparing for children wearing a face mask while at school.

## What more can we do?

So far during this pandemic we have been fortunate to keep COVID-19 out of the school. Our school has very strong COVIDSafe settings which I regularly review to ensure the risk of transmission is reduced as much as possible while people are onsite. The School's staff do an amazing job in working to keep your children and each other safe.

We know that the virus is present in Roxburgh Park and surrounding suburbs, so the risk to you and your family is extremely high. I do not say this alarm or worry you, but I do want to ensure that you have the most up to date information so that you can make the best choices for your family.

It is only with your continued cooperation and commitment to following all of the community restrictions that we have a chance of keeping COVID-19 out of the school.

So what must you do to protect your children?

- Stay home - only leave your home for one of the 5 permitted reasons
- If you must leave your home, wear a mask.
- Do not visit other families
- Get tested if you or any family member has even the slightest of symptoms (temperature, headache, cough, sore throat, runny nose, loss of smell, loss of taste, nausea)

## CURRENT COMMUNITY COVID SAFE SETTINGS

1. You cannot leave your home other than for one of the five following reasons:
  - shopping for necessary goods and services

- caregiving or compassionate reasons, including medical care or to get a COVID-19 test
  - authorised work or permitted education
  - exercise (once a day for 2 hours)
  - to get a COVID-19 vaccination
2. A stay-at-home curfew is now in place. Between 9:00pm and 5:00am, you cannot leave your home other than for limited reasons, including:
    - authorised work
    - health and medical purposes
    - care and support of a child or someone with special needs
    - in an emergency or to escape harm
  3. If you can work from home – you must work from home.
  4. If you are an Authorised Worker or work for an Authorised Provider you will need a permit.
  5. You must stay within 5km of your home for shopping and exercise. This limit does not apply to permitted work or education, when giving or receiving care, getting a COVID-19 vaccination or visiting an intimate partner or your single social bubble buddy.
  6. You must wear a face mask indoors and outdoors whenever you leave your home.
  7. You can leave your home in an emergency or if there is family violence.

If you have any questions call the Coronavirus Hotline for advice on 1300 651 160.

## NEARBY TESTING SITES

<p><b>Northern Health - Craigieburn Centre</b> 274-304 Craigieburn Road, Craigieburn.</p> <p>Opening Hours            Monday: 8:00 AM - 6:00 PM            Tuesday: 8:00 AM - 6:00 PM            Wednesday: 8:00 AM - 6:00 PM            Thursday: 8:00 AM - 6:00 PM            Friday: 8:00 AM - 6:00 PM            Saturday: 8:00 AM - 6:00 PM            Sunday: 8:00 AM - 6:00 PM            Note: Remain in the vehicle at all times.</p>	<p><b>Coolaroo Respiratory Clinic</b> 512 Barry Road, Coolaroo.</p> <p>Opening Hours            Monday: 9:00 AM - 1:00 PM            Tuesday: 9:00 AM - 1:00 PM            Wednesday: 9:00 AM - 1:00 PM            Thursday: 9:00 AM - 1:00 PM            Friday: 9:00 AM - 1:00 PM            Saturday: closed            Sunday: closed            Note: Appointment required call 8840 0800</p>
<p><b>Dallas Shopping Centre Car Park</b> 113-125 Blair Street, Dallas.</p> <p>Opening Hours            Monday: 7:00 AM - 7:00 PM            Tuesday: 7:00 AM - 7:00 PM            Wednesday: 7:00 AM - 7:00 PM            Thursday: 7:00 AM - 7:00 PM            Friday: 7:00 AM - 7:00 PM            Saturday: 7:00 AM - 7:00 PM            Sunday: 7:00 AM - 7:00 PM</p>	<p><b>Northern Health Northern Hospital -Drive Through</b> 187 Cooper Street, Epping.</p> <p>Opening Hours            Monday: 8:00 AM - 6:00 PM            Tuesday: 8:00 AM - 6:00 PM            Wednesday: 8:00 AM - 6:00 PM            Thursday: 8:00 AM - 6:00 PM            Friday: 8:00 AM - 6:00 PM            Saturday: 8:00 AM - 6:00 PM            Sunday: 8:00 AM - 6:00 PM</p>

Stay safe, look after each other.

God bless,



Paul Sedunary  
Principal

## نشرة مدرسية خاصة

21 آب 2021

### إعدادات المدرسة - يوصى باستخدام أقتعة الوجه للأطفال.

في وقت سابق اليوم ، أعلن رئيس فكتوريا عن تمديد قيود المجتمع عبر ولاية فيكتوريا نتيجة الانتشار المتزايد لكوفيد داخل المجتمع.

أوضح رئيس الصحة أن نوع دلتا من كوفيد ينتشر بشكل متزايد بين الأطفال.

25% من المصابين في فيكتوريا هم من الأطفال الذين تقل أعمارهم عن 10 سنوات.

44% من الحالات هم أشخاص تقل أعمارهم عن 20 عامًا.

خلال فترة الإغلاق هذه ، يتعين علينا توفير الإشراف في المدرسة لأطفال العمال المصرح لهم والأطفال ذوي الإعاقة والأطفال الذين تعتبرهم المدرسة معرضين للخطر.

نقوم حاليًا بالإشراف على 103 أطفال يستوفون جميعًا واحدًا أو أكثر من المعايير المذكورة أعلاه. تتم مراجعة قائمة الأطفال هذه أسبوعيًا للتأكد من أن الأطفال المؤهلين فقط هم من يذهبون إلى المدرسة خلال فترة الإغلاق.

أعلن اليوم رئيس الصحة أنه بدءًا من يوم الاثنين ، يوصى بأن يرتدي أطفال المدارس الابتدائية قناع الوجه أثناء تواجدهم في المدرسة. تم تقديم هذه التوصية من منطلق الحذر الشديد فيما يتعلق بصحة أطفالك ورفاهيتهم. إذا كان بإمكان الطفل ارتداء قناع الوجه بشكل مريح ، فيجب عليه ذلك.

يجب أن تؤكد أنه ليس إلزاميًا على الأطفال ارتداء قناع الوجه في المدرسة ، لكننا سندعم العائلات التي لديها أطفال يحضرون حاليًا للإشراف في الموقع من خلال هذه التوصية. لقد أرسلت اليوم خطابًا إلى العائلات مع مزيد من النصائح حول الاستعداد للأطفال الذين يرتدون أقتعة الوجه أثناء وجودهم في المدرسة.

### ماذا بإمكاننا القيام به أكثر ؟

حتى الآن خلال هذا الوباء ، كنا محظوظين لإبقاء كوفيد 19 خارج المدرسة. تتمتع مدرستنا بإعدادات آمنة للغاية لكوفيد والتي أراجعها بانتظام لضمان تقليل مخاطر انتقال العدوى قدر الإمكان أثناء تواجد الأشخاص في الموقع. يقوم موظفو المدرسة بعمل رائع في العمل للحفاظ على سلامة أطفالك وبعضهم البعض.

نحن نعلم أن الفيروس موجود في روكسبيرك بارك والضواحي المحيطة ، لذا فإن الخطر عليك وعلى عائلتك مرتفع للغاية. لا أقول هذا لأقلقك ، لكنني أريد التأكد من أن لديك أحدث المعلومات حتى تتمكن من اتخاذ أفضل الخيارات لعائلتك.

فقط من خلال تعاونك المستمر والتزامك باتباع جميع قيود المجتمع ، لدينا فرصة لإبقاء كوفيد 19 خارج المدرسة.

إذن ما الذي يجب عليك فعله لحماية أطفالك؟

- ابق في المنزل - غادر منزلك فقط لوحد من الأسباب الخمسة المسموح بها
- إذا كان يجب عليك مغادرة منزلك ، فارتد قناعًا.
- لا تزور عائلات أخرى
- اخضع للفحص إذا كنت تعاني أنت أو أي فرد من أفراد الأسرة حتى من أدنى الأعراض (درجة الحرارة ، والصداع ، والسعال ، والتهاب الحلق ، وسيلان الأنف ، وفقدان الرائحة ، وفقدان التذوق ، والغثيان)

1. لا يمكنك مغادرة منزلك إلا لأحد الأسباب الخمسة التالية:
    - التسوق للسلع والخدمات الضرورية
    - أسباب الرعاية أو الرحمة ، بما في ذلك الرعاية الطبية أو للحصول على اختبار كوفيد19
    - العمل المصرح به أو التعليم المسموح به
    - تمرين (مرة في اليوم لمدة ساعتين)
    - للحصول على لقاح كوفيد19
  2. فرض حظر التجول في المنزل الآن. بين الساعة 9:00 مساءً و 5:00 صباحًا ، لا يمكنك مغادرة منزلك إلا لأسباب محدودة ، بما في ذلك:
    - عمل مصرح به
    - أغراض صحية وطبية
    - رعاية ودعم طفل أو شخص من ذوي الاحتياجات الخاصة
    - في حالة الطوارئ أو للهروب من الأذى
  3. إذا كان بإمكانك العمل من المنزل - يجب أن تعمل من المنزل.
  4. إذا كنت عاملاً مرخصاً أو تعمل لدى مقدم خدمة معتمد ، فستحتاج إلى تصريح.
  5. يجب أن تبقى على بعد 5 كيلومترات من منزلك للتسوق وممارسة الرياضة. لا ينطبق هذا الحد على العمل أو التعليم المسموح به ، عند تقديم الرعاية أو تلقيها ، أو الحصول على لقاح كوفيد19 أو زيارة شريك حميم .
  6. يجب عليك ارتداء قناع للوجه في الداخل والخارج كلما غادرت منزلك.
  7. يمكنك مغادرة منزلك في حالة الطوارئ أو في حالة حدوث عنف عائلي.
- إذا كانت لديك أي أسئلة ، فاتصل بالخط الساخن الخاص بفيروس كورونا للحصول على المشورة على 1300651160.

إبق آمنًا ، اعتنوا ببعضكم البعض.

ودمتم تحت حماية الرب

بول سيدينيري  
مدير المدرسة